
Torell� analitza f�rmules per poder revitalitzar el mercat

L'equip de govern t� previst iniciar un estudi per decidir qu� cal fer amb la

instalálaci�

Els casos d'Olot i Sant Feliu de Gu�xols serviran de refer�ncia

La fa巽ana principal del Mercat Municipal de Torell坦
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A Torell� tenen assumit que a cur t termini caldr� fer una actuaci� al

mercat municipal de la poblaci� i, de fet, la regidoria d'Urbanisme,

Obres i Serveis, encap�alada per David Forcada, ja ha comen�at a

estudiar diverses opcions: ÒSom conscients que cal fer alguna cosa

perqu� el mercat agaf i m�s vida. Ara mateix no en descar tem cap

i valorem des de fer-ne un de nou f ins a rehabilitar l'actual o fer

alguna d'aquestes dues coses sota el paraigua d'una gran

super f�cieÓ, destaca el regidor torellonenc, que tamb� indica que la

m�s probable seria fer una reforma general incorporant un

supermercat.

Referents que funcionenFins ara, el consistori torellonenc ha anat a veure models de mercats municipals que es

podrien aplicar a Torell�. M�s enll� d'analitzar el cas de Manlleu Ðes va inaugurar el 2011Ð, tamb� s'ha estudiat el

d'Olot i el de Sant Feliu de Gu�xols. A la Garrotxa, el nou mercat municipal va n�ixer per mitj� d'una gran

super f�cie que conviu amb els paradistes: ÒMirant els resultats d'Olot, aquesta f�rmula els ha funcionat molt b�.

El supermercat va pagar un 50% de l'obra i les vendes dels paradistes han augmentat un 70%Ó, analitza Forcada.

A Sant Feliu de Gu�xols, en canvi, es va optar per una reforma sense cap gran super f�cie i, m�s enll� d'haver

d'assumir una par t m�s gran de la despesa, els paradistes no han registrat un augment espectacular de les

vendes. Forcada va explicar que han rebut una proposta de l'empresa Angerri Consultors per fer un diagn�stic

inicial de qu� seria el millor en el cas de Torell�: ÒVan assessorar Olot i s�n especialistes en mercats. Veurem si

s'accepta i podem iniciar l'estudi previ. Intentarem buscar el f inan�ament a la Diputaci�Ó, destaca Forcada. La

intenci� seria que la intervenci�, en cas de tirar endavant, s'acab�s en aquest mandat.

Des de l'oposici�, en el ple de dilluns passat, ERC va comentar que no sol ser Òun bon negoci lligar el mercat a

una gran super f�cieÓ. Un cop tinguin l'estudi del cas, es posar� en coneixement de tots els grups municipals.
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